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§ 80 Dnr2013.0028.017

Aktuell information från sektorchefen

Sektorchefen ska lämna information vid varje sammanträde med tekniska utskottet.

Nytillträdde konimunchefen Nima Poushin närvarar inledningsvis och presenterar sig.
Avgående kommunchefen Leena Berglund tackar samtidigt för sig och avgår nu med
pension.

Golv på fritis läggs om till en kostnad om 100 000 kr.

Flyttningen av kontoret till övre våningen medför behov av ett litet mötesrurn för besökande
vid receptionen som ska ställas i ordning.

Dagvattennätet i Riddarhyttan har spolats och filmats. Nätet är hårt slitet.
Himrnelrikets pumpstation är under renovering.

Fäma by är ämu inte ansluten till det nya vattenverket än p g a trassel med den elektroniska
kommunikationen.

En första översyn av VA-anläggningar är gjord, några behöver rivas, bl a det gamla
vattentomet i Skinnskatteberg och pumpstationer. Det är dock inte brådskande och ska
utredas vidare.

Det har kommit in 49 yttranden på översiktsplanen med goda förslag, vilket är ett mycket
gott resultat och i pantet med en medelstor kommun.

Sektorchefen informerar om det ordförandebeslut som kommunstyrelsens ordförande tagit
om avtalet med Teatermaskinen, vad som föregått detta och vad konsekvenserna blir.

/1
Justerandes gi. Utdragsbestyrkande
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§ 81 Dnr2013.0030.001

Verksamhetsuppföljning

Förteckning över frågor som ska följas upp, har upprättats av ordföranden.

En genomgång av listan görs punkt för punkt.

Tekniska utskottet beslutar

att den reviderade listan biläggs protokollet

4
Justerande si n. Utdragsbestyrkande
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§ 82 Dnr. 2013.0760.789

LSS-boende — byggnation

Sektorchef teknik och service har i en tjänsteskrivelse lagt fram handlingar och ekonomiskt
underlag för att lägga ut förfrågan på totalentreprenad för byggnation av LSS-boende.

Tidigare behandling av ärendet

Tekniska utskottet beslutade 20 13-05-125, § 50
att sektorchefen återkommer till ärendet på tekniska utskottets sammanträde den 12 juni 2013

Tekniska utskottet beslutade 2013-06-12, § 63,
att sektorchefen fortsätter arbetet med LSS-boendet

Tekniska beslutade 20 13-09-18, § 73,utskottet föreslår komrnunstyrelsen
att de föreslagna handlingarna kan ligga till grund för anbudsförfrågan beträffande
totalentreprenad för LSS-boende på Bårestad 1:2, fd Solrosen
att entreprenadförfrågan konmier att villkoras erforderliga politiska beslut samt tilldelning av
ekonomiska medel

Kommunstyrelsen beslutade 2013-10-08, § 164,
att återrernittera ärendet till tekniska utskottet för ytterligare beredning
att direktiv till beredningen är att arbeta fram ett förslag till totalentreprenad med en
beskrivning av objektet och kravspecifikation med angivande av bland annat politiska mål,
milj ökrav osv., i syfte att gå ut med anbudsförfrågan för att få in olika förslag
att beredningen ska ske skyndsamt med förslag till kommunstyrelsens sammanträde den 12
november 2013

Ordföranden föreslår att förvaltningen får i uppdrag att ta fram ett förslag enligt
kommunstyrelsens direktiv.

Pemilla Danielsson (m) anför att utskottet har direktiv från kommunstyrelsen att utföra ett
uppdrag, och att ordföranden till dagens sammanträde skulle ha gett förvaltningen det
uppdraget att lämna ett förslag enligt direktiv och som håller sig inom den ram fullmäktige
beslutat.

Ordföranden föreslår att förvaltningen ges i uppdrag att ta fram underlag enligt
kommunstyrelsens direktiv, och att förslaget lämnas direkt till kommunstyrelsen.

Tekniska utskottet beslutar

att förvaltningen får i uppdrag att ta fram underlag enligt kommunstyrelsens direktiv, och att
förset lämnas direkt till konimunstyrelsens sammanträde den 12 november

Justerandes si “. Utdragsbestyrkande
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§ 83 Dnr2013.0747.432

Förfrågan om delfinansiering och huvudmannaskap för
ombyggnation av Liendammen

Länsstyrelsen i Västmanlands län önskar få besked om Skinnskattebergs kommun har
möjlighet att delfinansiera ombyggnationen av Liendammen. Det skulle även vara önskvärt att
kommunen agerar huvudman för byggnationen.

Tidigare behandling av ärendet

Tekniska utskottet beslutade 2013-09-18, § 77,
att avvakta med svaret till länsstyrelsen

Det finns två frågor i skrivelsen från länsstyrelsen att besvara, dels förfrågan om
delfinansiering och dels förfrågan om huvudmannaskap för ombyggnation av Liendammen.

Länsstyrelsen har under flera års tid, i dialog med de båda darnmägarna Sveaskog och
Skinnskattebergs kommun, drivit en process med syftet att först utreda hur Liendammen skulle
kunna byggas om för att så långt möjligt åstadkomma ett kontinuerligt vattenflöde i Forsån
nedströms Lien. Därefter har ombyggnationen prövats och godkänts av Mark- och
Miljödomstolen i december 2012. Länsstyrelsen finner det mycket angeläget att
ombyggnationen verkligen kommer till stånd och att Liendammen förses med ett
självreglerande V-format utskov i enlighet med domen, så att regleringen av Liendamrnen får
en långsiktig och hållbar lösning.
1 samband med länsstyrelsens förfrågan om delfinansiering och huvudmannaskap för
ombyggnation enligt vattendomstolens beslut, motsätter sig utskottet att kommunen medverkar
till denna lösning.

Utskottets ordförande har haft kontakt med länsstyrelsens handläggare i detta ärende, och har
fått veta att det inte längre är aktuellt med medfinansiering från kommunens sida med 250 000
kr och att länsstyrelsen helt står för kostnaderna.

Pernilla Danielsson (m) yttrar sig.

Tekniska utskottet beslutar

att delfinansiering inte är aktuellt
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§ 84 Dnr2013.0939.432

Lösning för att behålla vattennivån i Lien och samtidigt säkra
flödet i Forsån

Länsstyrelsen har under flera års tid, i dialog med de båda dammägarna Sveaskog och
Skinnskattebergs kommun, drivit en process med syftet att först utreda hur Liendamrnen skulle
kunna byggas om för att så långt möjligt åstadkomma ett kontinuerligt vattenflöde i Forsån
nedströms Lien. Därefter har ombyggnationen prövats och godkänts av Mark- och
Miljödomstolen i december 2012. Länsstyrelsen finner det mycket angeläget att
ombyggnationen verkligen kommer till stånd och att Liendanmien förses med ett
självreglerande V-format utskov i enlighet med domen, så att regleringen av Liendarnmen får
en långsiktig och hållbar lösning.
1 samband med länsstyrelsens förfrågan om delfinansiering och huvudmannaskap för
ombyggnation enligt vattendomstolens beslut, motsätter sig utskottet att kommunen medverkar
till denna lösning.

Tidigare behandling av ärendet

Tekniska utskottet beslutade 2013-09-1 8, § 78,
att ge sektorchefen i uppdrag att ge förslag till lösning för att behålla vattennivån i Lien och
samtidigt säkra flödet i Forsån

En utredning om detta och att omstarta ärendet på nytt kräver stora ekonomiska resurser, och
det finns redan ett stort och omfattande material i frågan.

Ordföranden föreslår att ärendet avslutas.

Tekniska utskottet beslutar

att ärendet avslutas
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§ 85 Dnr2013.1012.225

Verksamhetspian 2014 för energi- och klimatrådgivning

Verksarnhetsplan för 2014 finns upprättad och ska beslutas av kommunstyrelsen.

Ulf Kjellin (c) och Pernilla Danielsson (in) yttrar sig.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

att anta förslaget till verksamhetsplan 2014 för energi- och k]imatrådgivning

Justerandes s Utdragsbestyrkande
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§ 86 Dnr 2013.1033.294

Regler för tilldelning av bostäder i kommunens
fastig hetsbestånd

Sektorchef teknik och service föreslår i en tjänsteskrivelse att regler för tilldelning av bostäder
behöver fastställas. Kommunens bostadsbestånd är nu fullt uthyrt och en besvärlig kösituation
har uppstått. Tilldelning av lediga lägenheter sker idag med hänsyn till kötid samt viss
individuell prövning. 1 den bristsituation som uppstått är det viktigt att tilldelning av de
disponibla lägenheter kommunen äger och förvaltar, sker efter fastställda rutiner.
Regler för tilldelning av bostäder i kommunens fastighetsbestånd finns nu upprättade och ska
beslutas av komrnunstyrelsen.

Sektorchefen föredrar ärendet.

Pernilla Danielsson (m) yttrar sig.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

att anta förslag till Regler för tilldelning av bostäder i kommunens fastighetsbestånd
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§ 87 Dnr2012.0445.450

Prövning av beslut gällande avgifter för sophämtning

En skrivelse med begäran om prövning av tekniska utskottets beslut 202-02-15, § 11,
gällande avgifter för sophämtning, har inkommit från Skinnskattebergsbostäder AB.
1 skrivelsen görs även en hemställan om att Skinnskattebergs kommun fattar beslut i enlighet
med denna skrivelse.
Sektorchef teknik och service föreslår i en tjänsteskrivelse att Skinnskattebergsbostäder
delges det underlag som presenteras i tjänsteskrivelsen och att ärendet därmed avslutas.

Tidigare behandling av ärendet

Kommunstyrelsen beslutade 20 12-06-19, § 90,
att uppdra till förvaltningen att hantera skrivelsen och analysera och tolka de lagparagrafer
som hänvisas till
att ärendet åter tas upp vid kommunstyrelsens sammanträde den 30 oktober 2012

Sektorchefen föredrar ärendet och förslaget till beslut som innebär att
Skinnskattebergsbostäder AB delges beslutsunderlaget och att ärendet därmed avslutas.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

att Skinnskattebergsbostäder AB delges beslutsunderlaget och att ärendet därmed avslutas

1
Justerandes 1’ Utdragsbestyrkande
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§ 88 Dnr2012.1022.379

Belysning på Centralvägen

Kontakter med Trafikverket har ägt rum angående belysningen på Centralvägen, Eventuellt
finns en vilja att förbättra och rusta upp denna om kommunen visar intresse av att överta
driften av belysningen.

Tidigare behandling av ärendet

Tekniska utskottet beslutade 2012-12-12 § 74,
att ge sektorchefen i uppdrag diskutera vidare med Trafikverket

Tekniska utskottet beslutade 20 13-05-15, § 44,
att sektorchefen återkommer till ärendet på tekniska utskottets sammanträde den 12juni 2013

Tekniska utskottet beslutade 2013-06-12, § 61,
att sektorchefen fortsätter kontakterna med Trafikverket och återkommer i ärendet när frågan
är färdig för beslut

Sektorchefen rapporterar att kontakterna med trafikverket sker i positiv anda och att verket
nu gör ett provmontage med belysning på en kort sträcka av Centralvägen i Skinnskatteberg.

Tekniska utskottet beslutar

lägga rapporten till handlingarna

att sektorchefen fortsätter kontakterna med trafikverket och återkommer i ärendet när frågan
är färdig för beslut

4
Justerandes s gi(. Utdragsbestyrkande
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§ 89

Detalj plan för ny sträckning av väg 661

Dnr2012.0393.214

En detaljplan gällande ny sträckning v väg 661 genom Skinnskattebergs tätort antogs år
2001. Syftet med detaljplanen var att ge planmässiga förutsättningar att genomföra en
förändrad sträckning av väg 661. Enligt deima ersätts den befintliga gång- och cykeibron
över järnvägen av en bro för fordonstrafik med separat gång- och cykelbana med anslutande
väg nordväst om spårområdet i anslutning till industrierna. En ny bro för gång- och
cykeltrafik med anslutningar anläggs söder om Folkets Park.
Miljö- och byggnadsnämnden föreslår 2012-04-11, § 27, att kommunstyrelsen åter väcker
frågan och att arbetet återupptas med att få till stånd en förändrad vägsträckning och ny
jämvägsöverfart enligt denna detaljplan.

Tidigare behandling av ärendet

Kommunstyrelsen beslutade 20 12-06-19, § 89,
att återuppta ärendet att få till stånd en förändrad vägsträckning och ny järnvägsöverfart
enligt befintlig detaljplan

uppdra till förvaltningen att börja beredning av ärendet
att rapportering sker vid kommunstyrelsens sammanträde den 4 december 2012

Kommunstyrelsen beslutade 2012-12-04, § 173
att överlänma ärendet till tekniska utskottet för beredning

Tekniska utskottet beslutade 2013-01-16 § 10
att hänskjuta ärendet till nästa sammanträde i februari

Tekniska utskottet beslutade 20 13-05-15, § 46,
sektorchefen återkommer till ärendet på tekniska utskottets sammanträde den 12juni 2013

Tekniska utskottet beslutade 20 13-06-12, § 62,
att förvaltningens uppdrag att bereda detta ärende fortsätter

Sektorehefen rapporterar att allt material i ärendet är skickat till trafikverket, vilket kan tolkas
som ett visst intresse för att föra upp objektet i långtidsplanen.

Tekniska utskottet beslatar

att lägga rapporten till handlingarna
att förvaltningens uppdrag att bereda detta ärende fortsätter

Sammanträdet ajoumeras för paus.
z1

Justerandes i . Utdragsbestyrkande
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Sammanträdet återupptas

§ 90 Dnr 2013.0449.101

Svar på medborgarförslag om väntkur vid kommunhuset

Et medborgarförslag om att sätta upp en väntkur vid kommunhuset har inkommit från Tage
Bergström, Skinnskatteberg.
Sektorchef teknik och service föreslår i en tjänsteskrivelse att medborgarförslaget avslås
alternativt anser det besvarat.

Tidigare behandling av ärendet

Kommunfullmäktige beslutade 2013-05-13, § 26,
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beslut och senare delgivning till
kommunfullmäktige

Kommunstyrelsen beslutade 2013-06-18, § 117,
att ge förvaltningen i uppdrag att utfonna ett förslag till svar på medborgarförslaget

Sektorchefen föredrar tjänsteskrivelsen och förslaget till beslut.
Förslagsställaren menar att det under receptionens stängning (före kl. 08.00 och mellan kl.
12.00-13.00) borde finnas en skyddad kur med sittmöjlighet utanför kommunhusets entré.

Svaret till förslagsställaren är, att under den varma årstiden placerar teknik och service en soffa
strax invid entrén just för detta ändamål. Under vintern tas denna soffa in i likhet med
kommunens övriga utemöbler. Det är inte heller särskilt troligt att en kall sittplats skulle vara
särskilt attraktiv vintertid. Invid entrén finns också en tryck-knapp som gör det möjligt att även
under lunchstängningen påkalla personalens uppmärksamhet för att släppas in i värmen.

Förslaget till beslut är att kommunstyrelsen avslår medborgarförslaget alternativt anser det
besvarat.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

att anta förslaget till svar på medborgarförslaget
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§ 91 Dnr 20 13 .0642.101

Motion — Behåll huset med gymnastik- och slöjdsal i
Riddarhyttan

En motion om att behålla huset med gymnastik- och slöjdsal i Riddarhyttan, har inkonmut från
Carina Sindor (fpl) och Rolf Andersson (c)..

Tidigare behandling av ärendet

Kommunfullmäktige beslutade 2013-06-17, § 42,
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning

Kommunstyrelsen beslutade 2013-09-03, § 150,
att överlämna motionen till tekniska utskottet för beredning

Pemilla Danielsson (m) föreslår att utskottet ger förvaltningen i uppdrag att bereda frågan och
ge förslag.

Tekniska utskottet beslutar

att förvaltningen får i uppdrag att bereda frågan och återkomma med förslag
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§ 92 Dnr 2013.0032.511

Felaktig skyltning vid infarten till Riddarhyttan före
Riddarvallen — rapport

Den hastighet som nu gäller är 50 km/h, inte 40 km!h som skyltningen visar.

Tidigare behandling av ärendet

Tekniska utskottet beslutade 20 13-01-16, § 8,
att bordlägga ärendet

Tekniska utskottet beslutade 2013-06-12, § 69,
att rättelse av den felaktiga skyltningen vid infarten till Riddarhyttan före Riddarvallen
verkställs i september 2013

Sektorchefen rapporterar att rättelsen av vägskyltning vid infarten före Riddarvallen är
verkställd.

Tekniska utskottet beslutar

att lägga rapporten till handlingarna och att ärendet därmed avslutas
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§ 93

Ovriga rapporter

Dnr 2013.0168.042

Dnr 2013.0035.101

Ordföranden rapporterar att ärende 2013-04-17, § 33 Begäran om tilläggsinvestering 2013
för utbyte av VA-ledningar i Skinnskatteberg, är överlämnat till budgetberedningen.
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§ 94

Övriga frågor

Dnr 2013.0037.101

Pemilla Danielsson (m) ställer fråga om mögel i Nyhammars förskola.
Fastighetschefen gör en beskrivning av skadan som finns i en utbyggnad på huset, och vilka
åtgärder som nu vidtas. Föräldrarna är informerade.
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